
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   
te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z jednání 19. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  

 

Místo konání: Kutná Hora, hotel Mědíněk 
Datum jednání: 3.11.2023 v 17:00 hodin 
  
Přítomní: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, p. Véber, p. Kropáček, sl. Slezáková 
Hosté: Bc. Krejčová 
 
 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva a seznámil 
přítomné s navrženým programem jednání: 
1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
2) organizační příprava 18. zasedání VV 
3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, 
ekonomika v AVZO) 
4) projednání zprávy o stavu likvidací, návrh na zrušení p.s. 
5) různé, čerpání dotace z Ministerstva obrany, příprava 12. Sjezdu AVZO 
6) závěr 

JUDr. Krabička po schválení programu přistoupil k jeho projednávání.  

1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
- úkoly jsou průběžně plněny 

 
- stále není vyřešen koordinátor pro Olomoucký kraj 
- projekt na 2 až 3 střelnice nerealizován, zajímavější jsou zápůjčky materiálu 
- dluh za puškařskou dílnu, byla uhrazena další částka 
- dotace z MO ČR za rok 2023 se průběžně čerpá 
- nová dotace na rok 2024 od MO ČR byla podána včas pro 2 projekty 
- kalendář za radu střelectví dosud nebyl vytvořen. Za radu dětí byl 

vyhotoven. 
- Soud s pí. Jílkovou bude za 14 dní 
- Ostatní úkoly z jednání předsednictva AVZO a z VV průběžně plněny a 

splněny 
 
 

2) Příprava VV 
- prezentace od 08:30 – 09:00 hodin 
- zahájení provede p. Kožený  
- návrhová komise: p. Véber, p. Sopr 
- pracovní předsednictvo: JUDr. Krabička, p. Kožený  
- zapisovatelka: Krečová 



- Ověřovatel: p. Remža 
- Program:  

1. Zahájení zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, kontrola 
usnášeníschopnosti, volba návrhové komise, pracovního předsednictva, 
zapisovatelky a ověřovatele zápisu 

2. Zpráva předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 17. zasedání VV 
AVZO TSČ ČR a o kontrole plnění úkolů usnesení VV 

3. Rozpočet na rok 2024 a plnění rozpočtu za rok 2023 k 30.9.2023 
4. Návrh na zrušení p.s., zpráva o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 
5.   Plán předsednictva, Výkonného výboru AVZO TSČ ČR a sjezdu AVZO TSČ 

ČR 
6.   Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění 

nedostatků zjištěných kontrolní komisí AVZO TSČ ČR 
7. Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet komisí 
8. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 
9. Různé, diskuze 
10. Přijetí usnesení 18. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
11. Závěr 

 
 

3) majetkové a organizační záležitosti spolku  
- ČSAD Děčín – proč mají vyměněny zámky u garáže. Bylo zjištěno, že id. 

podíl ½ část garáže patřilo p.s, který byl zrušena v r. 2013, proto není ve 
veřejném rejstříku. Potvrzení zrušení IČO od tehdejšího předsedy. Garáž 
byla prodána dalšímu spolumajiteli, před prodejem bylo majitelem garáže 
AVZO z.s..  

- Probíhají další likvidace. 
- Návrh na likvidaci p.s. z důvodu neplněn povinností (nezaplacené členské 

příspěvky) 
i. Sedliště 
ii. Nové dvory 
iii. Vízovice 
iv. Tovačov 
v. Pelhřimovská 

- Návrhy na odprodej či převod majetku. 
- Autokemp Osika - splatili celou půjčku z r. 1994, bez úroků 
- p. Kožený informoval o stavu jednání o tzv. zákazem broků. Agentura 

ochrany přírody a krajiny – v rámci úpravy evropské směrnice 
- žádost p. Mikulčíka – kabely – částka byla zaplacena a kabely měly být 

dodány 
- Seznámení s dopisem p. Michny.  

i. K informaci o nezaplacení výdajů z mistrovství v Karviné lze pouze 
konstatovat, že dosud nebyly zaslány žádné kopie dokladů, proto není 
možné peníze poslat. Návrh rozpočtu byl zaslán sl. Slezákové, která ale 
předtím informovala pana Karzela, aby žádost zaslal JUDr. Krabičkovi, 
neboť nebude nějakou dobu na příjmu, na datech, bude na řádné 
dovolené. 

1. Předsednictvo zpracuje návrh na směrnici pro poskytování dotací a 
příspěvku z rozpočtu AVZO. 



ii. K radě střelectví – složení bylo opakovaně sděleno v zápisech 
z předsednictva a VV a je uveřejněno na našem webu. P. Michna 
z pověření Rady pořádá školení rozhodčích a sekretariát jim vydává 
průkazy. Obdobná školení probíhají v Čechách. 

iii. Čestné uznání Otice dostali. Klínkovice – bude se jednat na VV. 
- Informace k žádosti ZO Karviná o zakoupení  a zapůjčení 10 ks 

elektronických terčů pro vzduchové zbraně. Předsedkyně RS navrhuje, aby 
nejprve byl zaslán seznam osob, které tyto terče bude obsluhovat, kdo 
bude osoba odpovědná za jejich provoz, neboť jejich obsluha není snadná. 
Jejich přenášení kabelů je ničí. Je nutné, aby byly vždy umístěné bez 
přenášení. Možná je pouze jejich občasná manipulace.  

- Akreditace vzdělávacích zařízení – tato akreditace již není mnoho let 
platná, jak byl VV již dávno informován. 

- Informace o dopisu Přerov – Újezdec. 
- e-mail p. R. Beránka ke škodě (chybějící peníze na účtu) v 2. ZO Kovona 

Karviná 
- příprava STO v roce 2024 
- dopis p. Lhotky k situaci v p.s. Lipnice nad Sázavou 
- dopis p. Hromádky z p.s. AVZO Polička k darování nemovitosti p.s. na 

AVZO a finanční částky cca 400 tis. Kč 
- doplnění směrnice pro cest. náhrady (5,-Kč/km) 
- žádost p.s. Kynologický klub Psohlavec, Česká Kubice o předchozí souhlas 

s prodejem nemovitosti č.p. 128 a pozemku v k.ú. Česká Kubice obci Česká 
Kubice s podmínkou převedení 20% fin. prostředků z kupní ceny zjištěné 
znal. posudkem s tím, že zbylá část bude použita na provoz klubu 
v následujících letech, nákup odkládacích boxů pro psy, překážek na agility, 
ochranných pomůcek pro figuranty, hrazení kurzů pro figuranty a výcvikáře 
a na ostatní náklady související s provozem klubu. 

- Návrh na konání termínu sjedu AVZO na 12.10.2024, místo dosud není 
známé. Pro cca 70 účastníků. Minulý klíč byl v 1:70. Skutečný počet členů: 
5300 s hlasem rozhodujícím. K počtu členů za rok 2023 – podle odvodů. 
Delegáti by byli za kraj, kdo je členem alespoň 1 rok k datu konání sjezdu. 
Dne 1.6.2024 se na VV bude řešit program. Nový navrhovaný 1:100. 
Zaokrouhluje se. Celkem 53 delegátů s hlasem rozhodujícím. Členové VV a 
kontrolní komise, pokud nebudou zvoleni za delegáta, se účastní jako hosté 
a organizační tým. Termín pro sdělení jmen delegátů je: 30.6.2024. Volební 
řád – zpracovaný předsednictvem bude všem včas zaslán. 

 
 
4) Závěr 

Další jednání předsednictva bude v měsíci březnu 2024 prostřednictvím 
elektronické komunikace od 17.00 hodin. 

Zapsala: Ivana Krejčová  

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 
          předseda 


